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Det lysner for færgeoverfarten

Frederikssund Kommune har længe søgt efter ny operatør til at drive overfarten mellem Kulhuse 

og Sølager med færgen Columbus. Blandt andet har kommunen siden sommeren 2024 været 

igennem EU-udbud for at finde en ny samarbejdspartner. Det har været en lang proces, som nu 

med Byrådets beslutning om fortsat færgedrift, den 28. maj 2025, har båret frugt.

Borgmester Tina Tving Stauning (A) udtaler:

- Jeg er utroligt glad for, at det nu er lykkedes for os at finde en ny samarbejdspartner, der har lyst 

til at drive overfarten mellem Kulhuse og Sølager. Columbus er jo en gammel dame, der for nogle 

år siden fejrede sit 75-års jubilæum. Så selv om det nu endelig er lykkedes os at finde en ny 

operatør, er der en række praktiske forhold som skal på plads, inden hun kommer ud at sejle igen. 

Det arbejder både kommunen og operatøren benhårdt på. Jeg glæder mig derfor, sammen med 

de mange som har ventet sammen med os, til at vi - forhåbentlig inden så længe - kan fortælle, 

hvornår man kan tage den første tur, siger borgmester Tina Tving Stauning.

Du kan læse mere om færgen Columbus på færgens hjemmeside.

Færgen Columbus i havn.

Foto: Kenneth Jensen.

https://mfcolumbus.frederikssund.dk/
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